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TRENČIANSKY SAMOSPRÁVNY KRAJ 

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín 

 

Zápisnica 

z XXI. zasadnutia Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, konaného dňa 02. novembra 2021 v priestoroch 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, zasadacia 

miestnosť č. 226 (2. poschodie)  
 

Prítomní: 

- podľa prezenčnej listiny (spolu 7)        

- ospravedlnení: Ing. Richard Takáč; Roman Hvizdák; MUDr. Peter Daňo  

- neospravedlnení: Ing. Mária Hajšová, PhD.; Ing. Juraj Hort   

- hostia: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór Trenčianskeho samosprávneho kraja;                      

Ing. Marek Briestenský – poverený riadením Úradu Trenčianskeho samosprávneho kraja; 

Mgr. Jaroslav Foltín – vedúci oddelenia školstva, kultúry, mládeže a športu Odboru 

školstva a kultúry; Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania; Ing. Renáta Ozimová – vedúca Odboru finančného;  Ing. Martina 

Lamačková – vedúca Odboru regionálneho rozvoja  

- tajomník: Ing. Tomáš Tadlánek  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK  

3. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na obdobie január – jún 2022  

4. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok – SOŠ strojníckej 

v Bánovciach nad Bebravou voči VAB a.s. v konkurze, CSS Bôrik voči Márii Šedíkovej 

a CSS – Juh voči Jane Fabovej  

5.  a)     Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024  

 b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu Trenčianskeho 

samosprávneho  kraja na roky 2022 – 2024  

6. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole 

obchodu a služieb, Piešťanská 2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so sídlom 

Piešťanská 2262/80, 915 01 Nové Mesto nad Váhom  

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole 

stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 Trenčín   

7. Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci európskych štrukturálnych a investičných fondov  

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Moderné odborné vzdelávanie v gumárenskom 

priemysle SŠ Púchov“ (Spojená škola, I. Krasku 491, 020 32 Púchov)  

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ 

Považská Bystrica“ (Stredná odborná škola, Ul. slovenských partizánov 1129/49, 017 

01 Považská Bystrica)   
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c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ 

strojníckej Bánovce nad Bebravou“ (Stredná odborná škola strojnícka, Partizánska 

cesta 76, 957 01 Bánovce nad Bebravou)  

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Uchovávanie 

a šírenie živého dedičstva prostredníctvom digitálnych technológií“ (Centrum 

tradičnej kultúry v Myjave) 

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Modernizácia 

Galérie Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne“ 

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Implementácia 

inovatívnych a bezpečnostných prvkov v procese prezentácie muzeálií“ 

(Hornonitrianske múzeum v Prievidzi)  

g) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Rekonštrukcia 

polyfunkčnej sály a priľahlých priestorov RKC v Prievidzi“  

h) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Multimediálna 

miestnosť na Trenčianskom hrade“ 

i) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Modernizácia 

Verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“  

8. Rôzne – Diskusia  

9. Návrh na uznesenie  

10. Záver  

 

K bodu 1 

Otvorenie 
 

Zasadnutie komisie privítaním členov komisie a hostí otvoril podpredseda Komisie školstva, 

kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja (ďalej len 

„komisia“).  Keďže nikto z prítomných členov nemal pripomienky alebo doplňujúce návrhy 

k obdržanému programu zasadnutia komisie, Bc. Tomáš Vaňo skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná a bude sa riadiť zaslaným programom.  

 

K bodu 2  

Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK 

 

Mgr. Jaroslav Foltín – v neprítomnosti vedúceho Odboru školstva a kultúry predniesol 

stručné informácie z Odboru školstva a kultúry:  

- v prvom rade mi dovoľte ospravedlniť Ing. Richarda Hančina, PhD., vedúceho Odboru 

školstva a kultúry, ktorý rieši iné pracovné povinnosti a nemohol sa zúčastniť tejto komisie; 
- v septembri prebehol Eduzber, k 15.09.2021 mali školy povinnosť nahlásiť počty žiakov, od 

toho sa potom odvíja nápočet finančných prostriedkov z MŠVVaŠ SR pre ďalšie obdobie, 

k 30.09.2021 odišiel výsledný protokol za zriaďovateľa na okresný úrad; celkovo máme 
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nárast o 73 žiakov v rámci škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, ale 111 žiakov máme nad 

rámec výkonov (na týchto žiakov finančné prostriedky nedostaneme); 

- celkovo máme k 15.09.2021 zapísaných na našich stredných školách 15 676 žiakov (15 

stredných odborných škôl – 6 377 žiakov, 9 gymnázií – 4 357 žiakov,  1 športová škola – 229 

žiakov, 3 obchodné akadémie – 1 080 žiakov, 3 stredné zdravotnícke školy – 1 037 žiakov,          

5 stredných priemyselných škôl – 1 858 žiakov, 1 škola umeleckého priemyslu – 446 žiakov, 

1 spojená škola – 291 žiakov), prvákov nastúpilo 4 228; počet žiakov škôl iných 

zriaďovateľov predstavuje 2 716 žiakov; 

- podobne ako iné oblasti aj oblasť vzdelávania zasiahla výrazne pandemická situácia, 

s ktorou sa boríme už niekoľko mesiacov, riaditelia našich stredných škôl sú pod tlakom 

žiakov, rodičov, ale aj verejnosti, vychádza množstvo vyhlášok a nariadení, ktoré sa neustále 

menia, konzultujú situáciu s RÚVZ, dostávame aj podnety vážnejšieho charakteru (napr. na 

SOŠ obchodu a služieb v Trenčíne – žiak si odmietol nasadiť rúško, napadol to a zrejme to 

skončí až na súde, riaditeľka SOŠ v Prievidzi sa nám sťažovala, že bolo na ňu podané trestné 

oznámenie a podobne),  k 26.10.2021 sme mali 46 tried v karanténe; 

- momentálne na odbore prebieha plán výkonov pre nasledujúci školský rok, podľa 

posledných informácií, ktoré mám, číslo z ministerstva bude podobné ako minulý rok; 

- minulý týždeň prebehlo výberové konanie na riaditeľa Hornonitrianskeho múzea 

v Prievidzi; 

- v termíne 18.11.-19.11.2021 sa plánuje výstava Stredoškolák, poslali sme pokyny všetkým 

základným školám v rámci Trenčianskeho kraja, odpoveď bola, že 67 % základných škôl 

nemá záujem zúčastniť sa z dôvodu súčasnej zhoršujúcej sa pandemickej situácie, nemáme 

zatiaľ oficiálnu informáciu, či sa podujatie bude konať alebo nie; 

- riešime tiež problematiku počtu detí na osemročných gymnáziách – pôvodný náš návrh bol 

umiestniť 208 detí na osemročné gymnáziá, návrh okresného úradu je 154 detí, na 

ministerstvo sme podali odvolanie, vyzerá to tak, že ministerstvo nebude naše odvolanie 

akceptovať a neudelí výnimku, je tu trend znižovania počtu detí na osemročných gymnáziách 

(napr. Gymnázium v Myjave nebude mať budúci školský rok otvorenú triedu osemročného 

gymnázia);  

- keďže s vedúcim Odboru školstva a kultúry sme tu noví na týchto pozíciách, máme v pláne 

postupne navštíviť všetky školy v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK; 

- do duálneho systému vzdelávania máme zapojených 1 355 žiakov našich stredných škôl 

(odbory, ktoré najviac dominujú a sú žiadané v duáli, sú mechanik-nastavovač, mechanik-

mechatronik a mechanik-elektrotechnik), prvenstvo si drží SOŠ strojnícka v Považskej 

Bystrici, ktorá má 239 žiakov zapojených v duáli;   

-  z minulej komisie vyplynuli nejaké úlohy a štatistiky, o ktorých by som teraz chcel 

informovať:  

* čo sa týka počtu škôl s počtom žiakov 250  a menej – je to SPŠ v Myjave, SOŠ v Považskej 

Bystrici, SZŠ v Prievidzi a SŠŠ v Trenčíne; pokiaľ má škola 400 žiakov (hranica) a viac, tak 

je to dobré, pokiaľ má menej, vzniká už problém s dofinancovaním;   

* čo sa týka odborných zamestnancov – 1 452 pedagogických zamestnancov, za posledné tri 

roky bolo prijatých 327 pedagogických zamestnancov, priemerný počet hodín úväzku 

novoprijatých zamestnancov je 19,9, percento úväzku novoprijatých zamestnancov, ktorí učia 

nekvalifikovane, je 3,6;   

* otázka samotestov – školy si objednali 6 819 samotestov, 239 žiakov bolo pozitívnych, 

doteraz sme mali v karanténe 157 tried; 

* očkovanie – musíme konštatovať, že o očkovanie nie je záujem, v spolupráci s odborom 

zdravotníctva sme dali školám ponuku dať zaočkovať žiakov, resp. aj rodičov, riaditelia čelia 
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útokom rodičov, ktorí sú až pohoršení ohľadom tejto ponuky zo strany škôl, výjazdová 

skupina, ktorá to mala organizovať, nám oznámila, že pokiaľ nebude záujem 30 a viac osôb, 

tak sa im tam neoplatí vycestovať.    

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – prečo tu nesedí vedúci Odboru školstva a kultúry? 

Nachádza sa v rámci budovy úradu?  

Mgr. Jaroslav Foltín – je v budove úradu, rieši plán výkonov. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – som už niekoľko rokov členom tejto komisie, ešte sa mi 

nestalo, aby tu chýbal vedúci odboru školstva, pokiaľ nebolo úmrtie v rodine alebo vážny 

nepriaznivý zdravotný stav.  Nepovažujem to za štandardné a nepatrí sa to. Poprosím pána 

riaditeľa úradu, aby sa takáto vec viac neopakovala. Ako podpredseda kraja žiadam, aby sem 

pán vedúci odboru prišiel.  

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – na minulej komisii som žiadal o preverenie situácie 

ohľadom počtu detí odchádzajúcich z okresov Bánovce nad Bebravou a Partizánske do škôl 

v okrese Topoľčany. Prichádzame jednak o deti a jednak o zdroje do rozpočtu kraja. Tieto 

peniaze idú do susedného kraja, sú to dva špecifické okresy, v ktorých sa ochudobňujeme 

o peniaze, pretože väčšia časť detí odtiaľ odchádza. Pri stanovovaní plánu výkonov toto treba 

zohľadňovať. Zaoberali ste sa týmto na odbore?  

Mgr. Jaroslav Foltín – presné číslo Vám neviem povedať, ale podľa informácie od vedúceho 

to nie je veľa.  

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – po poslednom rokovaní zastupiteľstva sa chcem spýtať, 

ako sa ďalej vyvíja situácia ohľadom vybudovania kultúrno-inovačného centra 

v Partizánskom? Keď by sa Mesto Trenčín stalo európskym hlavným mestom kultúry, tak na 

tom získajú aj ostatné mestá na území kraja. Je dôležité rozbehnúť konzultácie na úrovni 

úradu, v súčinnosti príslušných odborov, v kontexte prípravy možností získať finančné 

prostriedky na vybudovanie tohto centra.  

Ing. Marek Briestenský – 10.11.2021 máme na úrade rokovanie so Zlínskym krajom, kde 

jednou z tém rokovania bude aj táto.  

 

doc. PaeDr. Jozef Božik, PhD. – na finančnej komisii sa bude diskutovať na tému podpory 

futbalovej akadémie, kde svoju úlohu zohrávajú mestá Trenčín a Dubnica nad Váhom vo 

väzbe na podporu talentovanej mládeže, ktorá sa zgrupuje vo futbalových kluboch bez 

útvarov talentovanej mládeže samostatne saturovanej zdrojmi zo SFZ. Aký je názor odboru 

školstva?  

Mgr. Jaroslav Foltín – o tomto viem, kontaktovali ma ľudia z Dubnice nad Váhom ohľadom 

myšlienky tohto projektu, doložili mi materiály, predstavili svoju víziu, moje stanovisko je 

áno, podporil som ich, osobne som dlhoročný bývalý futbalista, pôsobil som v športových 

štruktúrach, poznám problematiku útvarov talentovanej mládeže. 

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – v súvislosti s plánovaním výkonov sa chcem spýtať, ako 

je to s počtom detí, ktoré odišli z okresov Partizánske a Bánovce nad Bebravou do škôl 

v Topoľčanoch?  

 

Ing. Richard Hančin, PhD. osobne ospravedlnil svoju neúčasť pre neodkladné a vážne 

pracovné povinnosti v súvislosti s dodržaním zákonných lehôt pri plánovaní výkonov 

a nutnosťou ich prerokovania s inými zriaďovateľmi v územnej pôsobnosti TSK a so 
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všetkými riaditeľmi škôl. Prerokovanie prebieha nepretržite v rámci troch pracovných dní 

a termín bol prispôsobený podľa zaslania údajov podľa Vyhlášky Ministerstva školstva, vedy, 

výskumu a športu Slovenskej republiky č. 292/2019 Z.z. (zastupiteľnosť pri plánovaní 

výkonov v súčasnej situácii nie je možná).  

 

Ing. Richard Hančin, PhD. – zisťovali sme si na ostatných samosprávnych krajoch, ako a či 

vôbec toto robia a mapujú, tento školský rok zrušili výkaz, ktorým sa to sledovalo v rámci 

celého Slovenska. My sme si ten výkaz urobili, ostatné samosprávne kraje to nesledujú, 

z hľadiska nízkych počtov detí, ktoré takto prestupujú, je to pre nich neefektívne. 

S niektorými samosprávnymi krajmi mám dohodu, že si tieto údaje vymeníme, ale až 

v decembri. 

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – aký je plán s osemročnými gymnáziami v menších 

mestách? Ak triedu osemročného gymnázia neotvoríme, prudko nám klesnú financie 

v rozpočte, kto to bude potom dofinancovávať? Máme v rozpočte rezervu na dofinancovanie 

osemročných gymnázií? Nerád by som zažil situáciu, že osemročné gymnáziá v budúcom 

školskom roku neotvoríme. Máme transformáciu na bilingválne gymnáziá v takom štádiu, že 

nám budú saturovať výpadok finančných zdrojov z osemročných gymnázií?  

Ing. Richard Hančin, PhD. – už to robíme, prvé v Bánovciach nad Bebravou sme už 

schválili aj na Krajskej rade pre odborné vzdelávanie a prípravu, prihlasujú sa postupne ďalšie 

gymnáziá, pravdepodobne pôjdeme cestou transformácie na bilingválnu formu gymnázia, 

ministerstvo tlačí počty detí v osemročných gymnáziách nízko, na menšie gymnáziá sa hlási 

aj menší počet žiakov. Ministerstvo vychádza z počtu záujmu žiakov podľa údajov 

z výpočtového strediska v Liptovskom Mikuláši, niektoré základné školy tieto údaje vôbec 

nenahrávajú do tohto strediska, podľa týchto údajov sa tým pádom nemôžeme riadiť a tieto 

údaje nevypovedajú o kvalite. Dali sme aspoň minimálne počty osemročným gymnáziám, 

ďalší školský rok ich budeme pripravovať na bilingválnu formu štúdia, problémom môže byť 

aj personálne zabezpečenie učiteľmi. Nechceme rušiť osemročné gymnáziá v menších 

mestách. 

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – chcem sa spýtať na SOŠ Jána Antonína Baťu 

v Partizánskom - podľa informácií od pani riaditeľky neboli započítaní do Eduzberu 

prepadnutí žiaci. Prečo sa to stalo? Poprosím preveriť stav a informovať pani riaditeľku.  

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – do januárovej komisie predložiť štatistiku ohľadom počtu 

žiakov, ktorí odišli z okresov Partizánske a Bánovce nad Bebravou na školy v okrese 

Topoľčany.  

 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – dozvedel som sa, že pripravený projekt rekonštrukcie 

jedinej hvezdárne v kraji je nepoužiteľný. Poprosím o spoluprácu s Ing. Martinou 

Lamačkovou v tejto veci.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – bol by som rád, aby sa v súčinnosti s Odborom 

regionálneho rozvoja začal rozvíjať projekt vybudovania kultúrno-inovačného centra 

v Partizánskom v jednom z objektov bývalých Baťových závodov v Partizánskom.  

 

RNDr. Viera Beňová – ohľadom výstavy Stredoškolák som komunikovala ešte pred 

prázdninami, zatiaľ dúfajú, že sa podujatie uskutoční, všetko však bude podľa ich vyjadrenia 

závisieť od epidemiologickej situácie, chcem však upozorniť na výšku účastníckeho poplatku, 
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ktorý je pomerne vysoký (400 eur na jednu školu), do budúcna by som navrhovala skúsiť 

rokovať o jeho znížení. Chcem sa spýtať na situáciu s Jazykovou školou v Trenčíne, aká je 

perspektíva kraja v súvislosti s touto školou?  

Ing. Richard Hančin, PhD. – v súvislosti s výstavou Stredoškolák nám RÚVZ odporučil, 

aby bola jedna trieda na jednom poschodí maximálne dve hodiny, čiže v rámci dvoch 

poschodí je to 10 tried za celý deň, z tohto pohľadu je to neefektívne. V súvislosti 

s Jazykovou školu v Trenčíne nemám aktuálne informácie, situáciu preveríme.  

 

Ing. Pavol Bagin – prikláňam sa k názoru poslanca doc. PaedDr. Jozefa Božika, PhD., že 

vedúci odboru školstva musí byť prítomný na komisii. Stále hovorím, že by mal byť iný 

spôsob financovania škôl ako financovanie na žiaka, školy s nižším počtom žiakov to 

postupne likviduje.  

Ing. Richard Hančin, PhD. – súhlasím s Vami, boli sme aj na rokovaní, ale zatiaľ sa 

o zmene financovania neuvažuje.  

Ing. Pavol Bagin – poprosím preveriť na školách, koľko učiteľov, ktorí sú kvalifikovaní, ale 

učia nekvalifikovane a rovnako preveriť vekovú štruktúru týchto zamestnancov.   

 

Ing. Pavol Bagin – súhlasím a podporujem akékoľvek snahy o rozvoj športu na školách.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – na dnešnej finančnej komisii budú prítomní aj zástupcovia 

futbalovej akadémie. Bolo by dobré, keby tam bol prítomný aj zástupca Odboru školstva 

a kultúry, aby ste mali zmapované názory poslancov finančnej komisie. Skúste vymyslieť 

v spolupráci s odborom finančným a predsedom TSK grantovú schému, kde by tie kluby, 

v ktorých nie sú útvary talentovanej mládeže, mali šancu získať aspoň časť dotácie na 

zaplatenie kvalifikovaného trénera, ktorý sa bude venovať detským talentom nielen 

v okresnom meste, ale aj v okolitých obciach.  

Mgr. Jaroslav Foltín – veľmi rád tam pôjdem, kedysi som robil vedúceho útvaru 

talentovanej mládeže. 

 

Ing. Juraj Maláň – vrátim sa k Jazykovej škole v Trenčíne – nemôžeme to nechať tak, 

situácia je tam dlhodobo zlá, je na nás, či ju budeme naďalej dofinancovávať alebo to 

vyriešime iným spôsobom, nemôžeme to stále len odsúvať na neskôr. Spomedzi iných škôl 

v našom kraji urobili výrazné škrty za posledné roky.  

Ing. Renáta Ozimová – škole pomáhame už niekoľko rokov, neustále ju dofinancovávame. 

Odbor školstva a kultúry mal pripraviť analýzu, ako ďalej s touto školou, malo sa vyhodnotiť, 

či bude efektívne dať ju priamo pod gymnázium alebo si zvolia cestu neustáleho 

dofinancovávania, čo však nie je udržateľné a možné, prechod na formu rozpočtovej 

organizácie situáciu nerieši, pretože každým rokom by sa im navyšoval rozpočet. Rapídne sa 

im znížili vlastné príjmy, pandémia to ešte viac zhoršila. Treba zvoliť stratégiu, čo 

s Jazykovou školou v Trenčíne od 01.01.2022, musíme si k tomu sadnúť a nájsť riešenie.  

Bc. Eduard Filo – momentálne škola zamestnáva 7 ľudí, ak by ich mali menej, nemohli by 

už robiť štátnice. Som za to, aby sa našlo riešenie, každá rada školy je o tom, že škole chýbajú 

finančné prostriedky. Škola v súčasnosti prešla na „hybridné“ štúdium a potrebovala by 7 

konferenčných mikrofónov (cca 770 eur).  

Ing. Renáta Ozimová – nie je to veľká čiastka, je potrebné, aby si podali žiadosť na Odbor 

školstva a kultúry.  
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doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – chcem sa poďakovať TSK a Obci Uhrovec za 

konferenciu, ktorá sa urobila pre študentov stredných škôl. Ako člen novozvoleného Výboru 

Matice slovenskej by som bol rád za uskutočnenie raz do roka (vždy v októbri) tematickej 

konferencie k Alexandrovi Dubčekovi pre študentov stredných škôl (v spolupráci s TnUAD 

a Maticou slovenskou) s cieľom upriamenia pozornosti mladých ľudí na národných dejateľov 

a históriu slovenského národa a pochopenia jej významu. Garantom konferencie by bola táto 

komisia a Odbor školstva a kultúry. V kontexte prezentácie nášho kraja skúsme urobiť jednu 

malú publikáciu „Trenčiansky samosprávny kraj – kraj 4 popredných vlastencov“, kde budú 

na pár stranách zaujímavým spôsobom popísané životopisy týchto národných dejateľov               

(A. Dubček, Ľ. Štúr, M. R. Štefánik, J. M. Hurban), o ktorých sa naša história opiera. 

Publikácia by bola dostupná pre bežných ľudí, ktorí možno ani nevedia, aké významné 

osobnosti sa narodili, žili a pôsobili na území nášho kraja.     

   

Komisia žiada vedenie TSK a odporúča Zastupiteľstvu TSK formou výzvy riešiť otázku 

zachovania osemročných gymnázií úpravou legislatívy tak, aby pre každý kraj bol 

garantovaný 5 %-ný podiel z daného ročníka.   

 

K bodu 3 

Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na obdobie január – jún 2022  

 

Ing. Pavol Zigo – predniesol návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január – jún 2022:  

- povinnosťou hlavného kontrolóra je podľa zákona predkladať zastupiteľstvu samosprávneho 

kraja návrh plánu kontrolnej činnosti na najbližšie obdobie;  

- pri plánovaní kontrolnej činnosti vychádzame z poznatkov zistených pri predchádzajúcich 

kontrolách, externých podnetov, vlastnej analytickej činnosti a požiadaviek poslancov 

Zastupiteľstva TSK; 

- podstatná časť plánovania kontrolnej činnosti je zameraná hlavne na organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, kde sa zameriame na kontrolu celkového hospodárenia 

a nakladania s finančnými prostriedkami a majetkom zvereným im do správy; 

- okrem klasických kontrol hospodárenia sa zameriame aj na tematické kontroly so 

zameraním na prierezové činnosti kontrolovaných subjektov, ktoré vychádzajú či už 

z vlastných poznatkov a analýz, externých podnetov, alebo požiadaviek odborných útvarov.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„Plán kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

obdobie január – jún 2022“.  

 

K bodu 4 

Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok – SOŠ strojníckej v Bánovciach 

nad Bebravou voči VAB a.s. v konkurze, CSS Bôrik voči Márii Šedíkovej a CSS – Juh voči 

Jane Fabovej  
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Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok – 

SOŠ strojníckej v Bánovciach nad Bebravou voči VAB a.s. v konkurze, CSS Bôrik voči Márii 

Šedíkovej a CSS – Juh voči Jane Fabovej:  

- ide o 3 pohľadávky v hodnote nad 3 500 eur, o ich spôsobe naloženia musí rozhodnúť 

Zastupiteľstvo TSK:  

* pohľadávka SOŠ strojníckej v Bánovciach nad Bebravou vo výške 4 071,46 eur voči 

dlžníkovi VAB, a.s. v konkurze – súd v roku 1998 rozhodol o vyhlásení konkurzu na majetok 

dlžníka, v roku 2016 bola spoločnosť ex offo vymazaná z Obchodného registra SR, nakoľko 

dlžník zanikol bez právneho nástupcu, ďalšie vymáhanie pohľadávky nie je možné; 

* pohľadávka CSS – Bôrik v Nitrianskom Pravne vo výške 3 626,58 eur voči dlžníčke Márii 

Šedíkovej – pohľadávka vznikla postupne z dôvodu nízkeho príjmu menovanej ako 

nedoplatok na úhrade za poskytované sociálne služby, pohľadávka sa stala nevymožiteľnou, 

nakoľko dlžník zomrel, pričom pohľadávka uplatnená v dedičskom konaní nemohla byť 

uspokojená ani vymáhaním od dedičov dlžníka; 

* pohľadávka CSS – Juh v Trenčíne vo výške 3 550,32 eur voči dlžníčke Jane Fabovej – 

pohľadávka vznikla z dôvodu, že výška dôchodku dlžníčky nepostačovala na úhradu 

poskytovaných sociálnych služieb, pohľadávka sa stala nevymožiteľnou, nakoľko dlžník 

zomrel, pričom pohľadávka uplatnená v dedičskom konaní nemohla byť uspokojená ani 

vymáhaním od dedičov dlžníka.  

  

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky: 

1. Strednej odbornej školy strojníckej, Partizánska cesta 76, 957 01 Bánovce                     

nad Bebravou, IČO: 37922459: 

pohľadávka vo výške 4071,46 eur voči spoločnosti VAB, a.s. v konkurze, Partizánska 73, 

957 11 Bánovce nad Bebravou, IČO: 00688053,  

 

2. Centra sociálnych služieb – Bôrik, Žltá 319/25, 972 13 Nitrianske Pravno: 

pohľadávka vo výške 3626,58 eur voči Márii Šedíkovej, rod. Dudášikovej, nar. 

05.02.1933, naposledy trvale bytom Žltá 319/25, 972 13 Nitrianske Pravno, zomr. 

19.11.2020. 

 

3. Centra sociálnych služieb – Juh, Liptovská 3134/10, 911 08 Trenčín: 

pohľadávka vo výške 3550,32 eur voči Jane Fabovej, rod. Fabovej, nar. 13.10.1968, 

naposledy trvale bytom Opatovská 202/138, Trenčín – Opatová, zomr. 31.12.2020“.   

K bodu 5 

a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024  

 

Ing. Renáta Ozimová – predniesla návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na 

roky 2022 – 2024:  

- v rámci daňových príjmov sme vychádzali zo septembrovej prognózy poradného orgánu MF 

SR, ktorá predpovedá na rok 2022 plnenie výnosu dane z príjmov na úrovni 109 397 tis. eur; 
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TSK prijal rovnako ako v minulom období z princípu opatrnosti alternatívu rozpočtovania 

nižšieho objemu výnosu ako je jeho plánovaná prognóza, t.j. objem 108 000 tis. eur; 

- v rámci nedaňových príjmov sme takmer na úrovni predchádzajúceho roka – rozpočtujeme 

10 948 692 eur, je tam nárast cez 200 tis. eur; 

- v oblasti grantov a transferov rozpočtujeme objem 53 472 311 eur – hlavne na úseku 

Vzdelávania, v oblasti preneseného výkonu štátnej správy opätovne zaznamenávame pokles, 

minulý rok bol zaznamenaný medziročný pokles v tejto súvislosti o 4 170 tis. eur, v roku 

2022 dochádza k poklesu o ďalších 346 tis. eur – je to spôsobené tým, že MŠVVaŠ SR už 

druhý rok po sebe nerozpísalo pre samosprávne kraje celý objem finančných prostriedkov 

určený na prenesený výkon štátnej správy; vidím tu riziko, ktoré sa dotýka aj samotného 

úradu, nie je tu zohľadnená prípadná valorizácia platov a rast cien energií, naše školy majú 

pritom rozsiahle budovy, ktorých sa rast cien bytostne dotkne – teraz nevieme povedať, aký 

dopad bude mať rast cien energií na rozpočet na rok 2022, nakoľko momentálne prebieha 

verejné obstarávanie na dodávateľa týchto služieb na 2 roky, tu vidím prípadnú finančnú 

rezervu, že sme nerozpisovali celý objem daňových príjmov;    

-  v oblasti kapitálových príjmov rozpočtujeme ako minulý rok čiastku 900 tis. eur (príjmy 

z predaja kapitálových aktív) a čiastku 34 971 090 eur (granty a transfery – jedná sa 

o projekty, ktoré sú už zazmluvnené, niektoré sú už aj vysúťažené a prebiehajú procesy 

kontroly na riadiacich orgánoch); 

- v oblasti bežných výdavkov zaznamenávame medziročný nárast o 7 000 tis. eur, 

rozpočtujeme čiastku 157 563 622 eur – máme rezervu na prípadnú valorizáciu v hodnote 5% 

na originálne kompetencie pre každú oblasť (sociálne zabezpečenie, vzdelávanie, kultúrne 

služby, doprava a úrad samosprávneho kraja), nemáme však vytvorenú rezervu na zvyšovanie 

cien energií, na náraste má vplyv aj úhrada náhrady predpokladanej straty pre zmluvných 

dopravcov v prímestskej autobusovej doprave (medziročne navyšujeme o 2 000 tis. eur), 

nárast v prípade SC TSK nielen z titulu valorizácie, ale aj z titulu vyčlenenia finančných 

prostriedkov na súvislé opravy ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským spôsobom; 

- na úrade sa zvýšil podiel bežných výdavkov o čiastku 891 tis. eur z titulu schválenia návrhu 

na zabezpečenie financovania neziskovej organizácie Kreatívny inštitút Trenčín, n. o. (tomu 

bude predchádzať to, že Mesto Trenčín bude úspešné v súťaži o titul Európske hlavné mesto 

kultúry 2026);  

- v rámci dotačných schém rozpočtujeme pre rok 2022 na participatívny-komunitný rozpočet 

čiastku 200 tis. eur, na Zelené oči čiastku 80 tis. eur, na Fond predsedu TSK čiastku 350 tis. 

eur, 50 tis. eur je nárast z dôvodu živelných pohrôm pre mestá a obce na území kraja, 38 tis. 

eur na úseku Vzdelávania rozpočtovaných pre projekty s cieľom podpory aktívnych 

pedagogických zamestnancov a zvyšovania osobnostného rozvoja mladých ľudí, 50 tis. eur 

pre motivačný program zdravotníckeho personálu; 

- v oblasti zdravotníctva rozpočtujeme v rámci bežných výdavkov objem takmer 375 tis. eur 

pre všetky tri nemocnice v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK vo väzbe na projektové 

a investičné aktivity realizované v predchádzajúcom rozpočtovom období; 

- na úseku Kultúrnych služieb rozpočtujeme v oblasti bežných výdavkov čiastku 5 908 035 

eur, čo predstavuje medziročný nárast o takmer 300 tis. eur (tento nárast je odzrkadlením 

práve prípadnej valorizácie platových taríf), na úseku Vzdelávania rozpočtujeme 57 539 102 

eur, na úseku Sociálneho zabezpečenia rozpočtujeme 30 419 369 eur (mimo valorizácie je 

tam zohľadnený aj nárast z titulu prechodu z klasických DSS na špecializované zariadenia, 

kde bolo potrebné prijať ďalších zamestnancov);  
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- v rámci kapitálových výdavkov je rozpočet v objeme 53 817 217 eur – jedná sa o projekty 

vrátane investičných akcií realizovaných Úradom TSK a organizáciami v zriaďovateľskej 

pôsobnosti TSK; 

- budúci rok neplánujeme čerpať nový úver, pôjde štandardná splátka úveru Československej 

obchodnej banke vo výške 2 200 tis. eur, návratnú finančnú výpomoc v čiastke 20 000 tis. eur 

začneme splácať prvýkrát v roku 2023 a návratnú finančnú výpomoc určenú na kompenzáciu 

výpadku daňových príjmov začneme prvýkrát splácať v roku 2024.      

               

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„Rozpočet Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024 v súlade s § 11,  

ods. 2, zákona č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších 

predpisov a v súlade s § 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

 

Príjmy a výdavky rozpočtov Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2023 a 2024 

nie sú záväzné“.   

 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024  

 

Ing. Pavol Zigo – predniesol stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024:  

- po preverení náležitostí a obsahu návrhu viacročného programového rozpočtu na roky            

2022 – 2024 konštatujem, že je zostavený v súlade so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi a odporúčam schváliť Zastupiteľstvu TSK predložený návrh Rozpočtu TSK na 

roky 2022 – 2024.    

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie: 

 

„Stanovisko hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja k návrhu Rozpočtu 

Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024“.   

 

K bodu 6 

Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK  
 

a) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole 

obchodu a služieb, Piešťanská 2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so sídlom 

Piešťanská 2262/80, 915 01 Nové Mesto nad Váhom 

 

Mgr. Jaroslav Foltín – predniesol návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri 

Strednej odbornej škole obchodu a služieb, Piešťanská 2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so 

sídlom Piešťanská 2262/80, 915 01 Nové Mesto nad Váhom:  
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- vzhľadom na úmrtie pána doc. Ing. Jozefa Budaya, CSc. predkladáme Zastupiteľstvu TSK 

návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole obchodu 

a služieb, Piešťanská 2262/80, Nové Mesto nad Váhom:  

- Mgr. Dušana Bublavého, poslanca Zastupiteľstva TSK 

- JUDr. Vladimíra Fraňa, LL.M., poslanca Zastupiteľstva TSK 

- Ing. Jozefa Trstenského, poslanca Zastupiteľstva TSK 

- Ing. Martina Hoštáka, PhD., nominanta Republikovej únie zamestnávateľov 
 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať: 
 

„Mgr. Dušana Bublavého, JUDr. Vladimíra Fraňa, LL.M., Ing. Jozefa Trstenského,  

Ing. Martina Hoštáka, PhD., do Rady školy pri Strednej odbornej škole obchodu a služieb, 

Piešťanská 2262/80, Nové Mesto nad Váhom, so sídlom Piešťanská 2262/80, 915 01 Nové 

Mesto nad Váhom, na ďalšie funkčné obdobie“.  

 

b) Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole 

stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 Trenčín 

 

Mgr. Jaroslav Foltín – predniesol návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri 

Strednej priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 

4, 911 05 Trenčín:  

- vzhľadom na to, že dňa 15.11.2021 skončí funkčné obdobie súčasnej rady školy 

predkladáme Zastupiteľstvu TSK návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri 

Strednej priemyselnej škole stavebnej Emila Belluša, Staničná 4, Trenčín:  

- Ing. Juraja Maláňa, poslanca Zastupiteľstva TSK 

- Ing. Miloša Mičegu, poslanca Zastupiteľstva TSK 

- Bc. Tomáša Vaňa, poslanca Zastupiteľstva TSK 

- Ing. Martina Hoštáka, PhD., nominanta Republikovej únie zamestnávateľov 

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  
 

„Ing. Juraja Maláňa, Ing. Miloša Mičegu, Bc. Tomáša Vaňa,                                                      

Ing. Martina Hoštáka, PhD., do Rady školy pri Strednej priemyselnej škole stavebnej Emila 

Belluša, Staničná 4, Trenčín, so sídlom Staničná 4, 911 05 Trenčín, na ďalšie funkčné 

obdobie“. 

 

K bodu 7 

Návrhy projektov na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

európskych štrukturálnych a investičných fondov  

 

Ing. Martina Lamačková – IROP vyhlásil poslednú výzvu zameranú na modernizáciu 

odborného vzdelávania na stredných školách, kde sme dlhodobo pripravení s 3 projektami 

(týkajú sa tak modernizácie priestorov, ako aj vybavenia). Ďalších 6 projektov sa týka 

kultúrnych zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK s cieľom podpory udržateľnosti 
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a odolnosti kultúrnych inštitúcií aj v čase pandémie. V prípade projektov kultúrnych zariadení 

predpokladáme ukončenie realizácie v roku 2022, projekty škôl sa budú realizovať v rokoch 

2022 a 2023.    

 

a) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Moderné odborné vzdelávanie v gumárenskom 

priemysle SŠ Púchov“ (Spojená škola, I. Krasku 491, 020 32 Púchov)  

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Moderné odborné 

vzdelávanie v gumárenskom priemysle SŠ Púchov“ (Spojená škola, I. Krasku 491, 020 32 

Púchov):  

- celkové náklady projektu predstavujú 1 800 000 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 90 000 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Moderné odborné vzdelávanie 

v gumárenskom priemysle SŠ Púchov“ realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov stredných odborných škôl na 

praktickom vyučovaní – Kód výzvy: IROP-PO2-SC223-2021-68, ktorého ciele sú v súlade 

s platným Územným plánom Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja a platným 

Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2013 – 2023; 

 

 b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a žiadaného NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne do výšky 90 000,00 EUR; 

 d)  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK“.  

 

b) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ 

Považská Bystrica“ (Stredná odborná škola, Ul. slovenských partizánov 1129/49,           

017 01 Považská Bystrica)  

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia 

odborného vzdelávania v SOŠ Považská Bystrica“ (Stredná odborná škola, Ul. slovenských 

partizánov 1129/49, 017 01 Považská Bystrica):  

- celkové náklady projektu predstavujú 1 700 000 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 85 000 eur.  
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Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Modernizácia odborného vzdelávania 

v SOŠ Považská Bystrica“ realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov stredných odborných škôl na praktickom vyučovaní 

– Kód výzvy: IROP-PO2-SC223-2021-68, ktorého ciele sú v súlade s platným Územným plánom 

Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja a platným Programom hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2013 – 2023; 

 

 b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a žiadaného NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne do výšky 85 000,00 EUR; 

 d)  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK“.  

 

c) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia odborného vzdelávania v SOŠ 

strojníckej Bánovce nad Bebravou“ (Stredná odborná škola strojnícka, Partizánska 

cesta 76, 957 01 Bánovce nad Bebravou)  

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci IROP 2014-2020 s názvom „Modernizácia 

odborného vzdelávania v SOŠ strojníckej Bánovce nad Bebravou“ (Stredná odborná škola 

strojnícka, Partizánska cesta 76, 957 01 Bánovce nad Bebravou):  

- celkové náklady projektu predstavujú 1 500 000 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 75 000 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Modernizácia odborného vzdelávania 

v SOŠ strojníckej Bánovce nad Bebravou“ realizovaného v rámci výzvy na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie počtu žiakov stredných odborných škôl na 

praktickom vyučovaní – Kód výzvy: IROP-PO2-SC223-2021-68, ktorého ciele sú v súlade 

s platným Územným plánom Veľkého územného celku Trenčianskeho kraja a platným 

Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2013 – 2023; 

 

 b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
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 c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu  

vo výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a žiadaného NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. maximálne do výšky 75 000,00 EUR; 

 d)  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK“.  

 

d) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Uchovávanie 

a šírenie živého dedičstva prostredníctvom digitálnych technológií“ (Centrum 

tradičnej kultúry v Myjave) 

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Uchovávanie a šírenie živého dedičstva prostredníctvom digitálnych technológií“ 

(Centrum tradičnej kultúry v Myjave):  

- celkové náklady projektu predstavujú 210 526 eur (maximálny možný príspevok), 

spolufinancovanie vo výške 5% predstavuje 10 526 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Uchovávanie a šírenie živého dedičstva prostredníctvom 

digitálnych technológií", ktorého predkladateľom je Centrum tradičnej kultúry v Myjave, 

Partizánska 290/17, 907 01 Myjava v rámci výzvy Integrovaného regionálneho operačného 

programu, kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci,  t.j. maximálne do výšky 10 526,00 EUR; 

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

e) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Modernizácia 

Galérie Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne“ 

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Modernizácia Galérie Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne“:  
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- celkové náklady projektu predstavujú 210 526 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 10 526 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Modernizácia Galérie Miloša Alexandra Bazovského v 

Trenčíne", ktorého predkladateľom je Galéria Miloša Alexandra Bazovského v Trenčíne, 

Palackého 27, 911 01 Trenčín v rámci výzvy Integrovaného regionálneho operačného 

programu, kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci, t.j. maximálne do výšky 10 526,00 EUR; 

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

f) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Implementácia 

inovatívnych a bezpečnostných prvkov v procese prezentácie muzeálií“ 

(Hornonitrianske múzeum v Prievidzi)  

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Implementácia inovatívnych a bezpečnostných prvkov v procese prezentácie 

muzeálií“ (Hornonitrianske múzeum v Prievidzi):  

- celkové náklady projektu predstavujú 94 000 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 4 700 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Implementácia inovatívnych a bezpečnostných prvkov v 

procese prezentácie muzeálií", ktorého predkladateľom je Hornonitrianske múzeum v 

Prievidzi, Košovská cesta 9, 971 01 Prievidza v rámci výzvy Integrovaného regionálneho 

operačného programu, kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
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  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci, t.j. maximálne do výšky 4 700,00 EUR; 

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

g) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Rekonštrukcia 

polyfunkčnej sály a priľahlých priestorov RKC v Prievidzi“ 

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Rekonštrukcia polyfunkčnej sály a priľahlých priestorov RKC v Prievidzi“:  

- celkové náklady projektu predstavujú 210 526 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 10 526 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 

 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Rekonštrukcia polyfunkčnej sály a priľahlých priestorov 

RKC v Prievidzi", ktorého predkladateľom je Regionálne kultúrne centrum v Prievidzi, 

Záhradnícka 19, 971 01 Prievidza v rámci výzvy Integrovaného regionálneho operačného 

programu, kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci,  t.j. maximálne do výšky 10 526,00 EUR; 

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.   
 

h) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Multimediálna 

miestnosť na Trenčianskom hrade“ 
 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Multimediálna miestnosť na Trenčianskom hrade“:    
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- celkové náklady projektu predstavujú 78 000 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 3 900 eur.  
 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 
 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Multimediálna miestnosť na Trenčianskom hrade ", ktorého 

predkladateľom je Trenčianske múzeum v Trenčíne, Mierové námestie 42, 911 01 Trenčín 

v rámci výzvy Integrovaného regionálneho operačného programu, kód výzvy IROP-PO7-

SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci, t.j. maximálne do výšky 3 900,00 EUR; 

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

i) Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu s názvom „Modernizácia 

Verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“  
 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu 

s názvom „Modernizácia Verejnej knižnice Michala Rešetku v Trenčíne“:  

- celkové náklady projektu predstavujú 210 526 eur, spolufinancovanie vo výške 5% 

predstavuje 10 526 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť: 
 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Modernizácia Verejnej knižnice Michala Rešetku v 

Trenčíne", ktorého predkladateľom je Verejná knižnica Michala Rešetku v Trenčíne,           

Hasičská ul. 1, 911 82 Trenčín  v rámci výzvy Integrovaného regionálneho operačného 

programu, kód výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75; 

  b)  zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
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  c)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci, t.j. maximálne do výšky 10 526 EUR;  

  d)  financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

  e) financovanie projektu v celkovej výške z prostriedkov TSK do úhrady finančných 

prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

 

K bodu 8 

Rôzne – Diskusia  

 

Tento bod programu otvoril Bc. Tomáš Vaňo.  

 

K bodu 9 

Návrh na uznesenie  

 

Členovia komisie prijali k predloženým materiálom uznesenie, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  

 

K bodu 10  

Záver  

 

Bc. Tomáš Vaňo ukončil program XXI. zasadnutia komisie poďakovaním prítomným za 

účasť.  

 

V Trenčíne, 02.11.2021        

Zapísal: Ing. Tomáš Tadlánek 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                  Bc. Tomáš Vaňo    

               podpredseda  

                  Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Z TSK 
 

Príloha: Uznesenie 
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